
MOTIE 2023.18
(artikel 37 Reglement van orde voor de gemeenteraad) 

Ingediend door G.J. Bijkerk van GroenLinks, R. Aeilkema van Tynaarlo Nu, ….
Raadvergadering d.d. 31 oktober 2023
Agendapunt: 8 Centrumontwikkeling Zuidlaren 

Constaterende dat:

 Door het voorliggende programma een grote parkeerdruk op het voorterrein en omliggende gebied ontstaat.
 Door het voorliggende programma een grote toename van de verkeersstromen ontstaat op het voorterrein.
 In het amendement 2021.26 Franke gesproken wordt over parkeren ondergronds voor de bewoners van de 

appartementen. “b. V.w.b. parkeren geldt de volgende premisse: Het overige parkeren voor appartementen 
geschiedt zoveel mogelijk ondergronds.”

 Er in het voorliggende plan voor de bewoners van het appartementencomplex ondergronds parkeren als 
oplossingsrichting is gekozen en voor de bewoners van de appartementen boven de supermarkten niet.

 De verkeersstromen van bewoners en bezoekers en de verschillende voertuigen (auto’s/fietsers) en wandelaars 
op het voorterrein door elkaar lopen en elkaar kruizen. Het daardoor niet ondenkbaar is dat er onveilige 
situaties ontstaan. 

 De ondernemers de wens hebben dat bezoekers van het voorterrein op het maaiveld parkeren. 
 Er sprake is van een serieuze groep langparkeerders en dit voornamelijk bewoners van en werkenden op het 

voorterrein zijn.

Overwegende dat:

 We het belangrijk vinden dat het voorterrein een fijne plek wordt om te verblijven.
 We het belangrijk vinden dat het voorterrein klimaat adaptief wordt ingericht. 
 We een zo veilig mogelijke situatie willen realiseren qua verkeersstromen op het voorterrein. 
 We zo min mogelijk auto’s op de brink als overloop van het voorterrein geparkeerd willen zien. 
 We een keuze maken voor 50 jaar en het daardoor nu een belangrijk beslismoment is. 

Verzoekt het college dat: 

 Ondergronds parkeren als  een serieuze oplossingsrichting mee te  nemen in  de volgende stappen.  Met  als
uitgangspunt de bewoners en werkenden op het voorterrein van de PBH. 

 Andere  oplossingsrichtingen  die  het  college  ziet  te  verkennen  en  te  verwerken  om  de  verkeersdruk  en
parkeerdruk te verlagen op het voorterrein PBH.

 Hier op redelijke termijn een terugkoppeling te doen richting de raad. We horen graag van het college wat in dit
geval een redelijke termijn is. 

En gaat over tot de orde  van de dag.



Fractie GroenLinks, Gea Bijkerk
Fractie Tynaarlo Nu, Richard Aeilkema 


